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bnymoen@live.no

Fra: bnymoen@live.no
Emne: Rotary peismøte 6. juni

Dessverre langt på overtid kommer et kort referat fra møtet.  
 
Vi møttes på verandaen i Morten Müllers gate 5 hos undertegnede, da leder Alv var på reise. Litt forviklinger i 
starten siden min utgåtte h-nett-mailadresse hadde rotet seg inn i mailkorrespondansen før møtet, og til vertens 
positive overraskelse dukket alle i til-feltet opp. Det ble servert tradisjonsrik Rørosmat (rømme/skjørost med 
spekemat samt moltesold (rester fra svigerfars 90-års lag)) 
 
Etter ytterligere felles anstrengelser for å finne oppgaver og denslags, var vi såpass fornøyd med oss selv at kun 
følgende hovedpunkter ble notert: 
 

 Penger igjen på Ukraina-støtte (~7000,- kr), vi stoler på at styret forvalter dette bra! 
 Forslag til forbedring av programposten "3 om gangen senior" - savner å bli litt mer kjent med personen(e) 

bak. Tydeliggjøre forventning om nytt fra mitt yrke eller egoforedrag. Forøvrig sier jo det gode oppmøtet at 
hovedlinjene/strukturen i møtene bør beholdes. 

Programforslag: 

 Øyvind H: Trygg Trafikk v/infosjef Kristoffer Steen, Holmestrand Sardine v/Per Chr Svele,  
 Ny kommunaldirektør Lars Tveit 
 Vårt nye, friske tilskudd fra Ålesund Terje kan bidra med "midler og utvikling i energisektoren", AI (kunstig 

intelligens) og ligger vel i løypa for ego/yrkesforedrag om han ikke allerede har hatt det? Alv/Terje 

koordinerer hverandre  
 Vi har hatt på blokka bedriftsbesøk til ASKO en stund, de bør vel være klare til å ta oss imot snart? 
 Samarbeidet med Sande Rotary bør diskuteres/utvikles, besøk hos ASKO bør vi kunne samarbeide om 
 Erfaringer med ny eier Speira v/Robert Grønli 

Regnfull sommerhilsen fra båten (Slappa), 
Tobias  


